
FRØYA KOMMUNE

MØTEPROTOKOLL

Kommunalt Brukerråd:
Møtested:
Frøya herredshus,
Møterom C

Møtedato:
11.05.2016

Møtetid: Av utvalgets medlemmer møtte
10:00-1 f. r>- 4 av 5

Frå og med sak:
Til og med sak:

6/16
10/16

Faste representanter i Kommunalt Brukerråd i perioden 2015 - 2019

Medlemmer:

Steinar Sivertsen, leder

Ivar Martin Johansen (Handikapforbundet)
Hallgeir Sandvik. (Hørselslaget)
Marry Greif f (Hjerte- og lungeforeningen)
Medlemmer, politisk oppnevnt:

Heidi Taraldsen, nestleder

Varamedlemmer i rekkefølge:

Kirsten R. Antonsen

Rigmor Mathisen (Handikapforbundet)
Ole Håkon Karlsen (Hørselslaget)
Edmund Holm (Hjerte- og lungeforeningen)
Varamedlem:

Sigrun Sumstad Sørdal

Faste representanter med forfall:

Medlemmer:

Ivar Martin Johaiisen (Handikapforbundet)
Medlemmer, politisk oppnevnt:
Heidi Taraldsen, nestleder

Vararepresentanter som møtte:

Varamedlem:

Rigmor Mathisen (Handikapforbundet)

Medlemmer, politisk oppnevnt:

Ingen

Merknader:

l. Tomy D. Sørlie orienterte ang. prosjektet Morgendagens omsorg trinn 2.
2. Innkalling til møte med saksliste ble enstemmig godkjent.

Underskrift:

Steinar Sivertesen

Leder

^C/t
^aKy Ucaj^lw^
Siv-Tove Skarshaug

Sekretær
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10/16
GODKJENNING AV PROTOKOLL FRÅ MØTE 16. 03. 16

Vedtak:

Protokoll frå møte 16.03. 16 godkjennes som framlagt.

Enstemmig.

Forslag til vedtak:

Protokoll frå møte 16.03. 16 godkjennes som framlagt.

8/16
MORGENDAGENS OMSORG - TRINN 2

Vedtak:

Brukerrådet i Frøya kommune stiller seg bak saksbehandlers forslag til prosjektplan og velger å bidra
med representanter i arbeidsgruppene.

Enstemmig.

Utvalgets behandling i møte 11. 05. 16:

Fø Igende forslag til vedtak blefremmet:

Brukerrådet i Frøya kommune stiller seg bak saksbehandlers forslag til prosjektplan og velger å bidra med
representanter i arbeidsgruppene.

Enstemmig.

Forslag til vedtak:

Som representanter til prosjektet Mlorgendagens omsorg velges:

Valg av representant til gr. l Utforming av heldøgnsomsorgen: Marit Pettersen.
Valg av representant til gr. 2 Frivilligheten og pårørendeomsorgen: Laila Wedø.

Vara for begge Bjørnar Flatval.

Representantene får møtegodtgjørelse og kjøring for å delta på disse møtene.

Enstemmig.



7/16
UTGÅR 04.0S.2016 - .STSK

9/16
VALG AV DELTAGERE I ARBEIDSGRUPPE MORGENDAGENS OMSORG

Vedtak:

Som deltagere i arbeidsgrupper velges:

Gruppe l. Utforming av heldegnsomsorg: Steinar Sivertsen Vara: Ivar Martin Johansen
Gruppe 3. Hverdagsrehabiliteriiig og: Hallgeir Sandvik Vara: Ivar Martin Johansen

Representantene får møtegodtgjørelse og kjøring for å delta på disse møtene.

Enstemmig.

Utvalgets behandling i møte 11.05. 16:

Følgende forslag til valg av representanter i gruppene ble fremmet:

Som deltagere i arbeidsgrupper velges:

Gruppe l. Utforming av heldegnsomsorg: Steinar Sivertsen Vara: Ivar Martin Johansen
Gruppe 3. Hverdagsrehabilitering og: Hallgeir Sandvik Vara: Ivar Martin Johansen

Represenfantene får møtegodtgjørelse og kjøring for å delta på disse motene.

Ensfemmig.

Forslag til vedtak:

Som deltagere i arbeidsgrupper vetges:

l. Utforming av heldøgnsomsorg:
2. Frivlligheten og pårørendeomsorgen:
3. Hverdagsrehabilitering og velferdsteknologi:
4. Rus og psykiatri:



6/16
OMENTERINGER

Brukerrådet i Frøya kommune har fatt brev frå Secvakt ang. Handicapparkering som ikke blir overholdt.
Leder i Rådet får mandat itl å skrive en hensilling til Teknisk sjef ang saken.

NOTAT FRÅ BEFARING 14.04.2016
Oppmøte kl 10. 00

Tilstede: Rigmor Mathisen, Hallgeir Sandvik, Mary Greiffog Steinar Sivertsen

NABEITA OPPVEKSTSENTER

Mottart av Lise Måsøval som viste oss mndt på skole, barnehage og SFO. Av ting vi merket oss var følgende:

. Manglende platting ved HC-åpning/ hoveddør til barnehage. Her må det anlegges en
rist eller fylles igjen, slik at det er mulig å stå eller kjøre bort til med rullestol uten å
komme ned i en fordypning ved bryteren.

Manglende markering av toalettdører.



Manglende automatisk åpning/lukking av dør i administrasjonsfløy.

NORDSK.AG OPPVEKSTSENTER

Mottatt av virksomlietsleder Silje Christensen som viste oss rundt på de forskjellige avdelingene. Av momenter
som bør følges opp:

. Manglende merking og skilting av HC-plasser ute.

. Ingen ledemarkering på gulv".

. Ubehagelig lyd i fellesrom.

En av lærerne klaget på vanskelig lyd (ekko) i undervisningsrom.

. En av lærerne klaget på innsyn frå uteområde og inn til undervisningsrom frå mindre

barn som da forstyrre! undervisningen. Midlert:idig løst ved å tape opp blending på
vinduet.



Dagens møte i Brukerrådet ble avsluttet ved et infon-nasjonsmøte med Andreas Kvingedal som da orienterte om
byggeplanene for den nye storhallen med tilknyttede bygninger.
Denne orienteringen vane fi-a 13. 30 til ca 14. 00.

Møtet hevet ca kl 14. 10

Referent Steinar Sivertsen


